
Spoštovani,  

 

 

 

Gospodarsko interesno združenje distribucije električne energije (GIZ DEE) vam na osnovi 

vašega poziva k podaji pripomb in mnenj k Informativnemu memorandumu, ki podaja osnutke 

pogojev in zahtev javnega razpisa z javno dražbo za dodelitev radijskih frekvenc za 

zagotavljanje poslovno kritičnih komunikacij M2M preko namenskih omrežij v 

radiofrekvenčnem pasu 700 MHz (733 – 736 MHz/788 – 791 MHz), podaja svoje mnenje. 

 

  

 

Članice GIZ DEE menimo, da bi bilo v razpisu za dodelitev omenjenih frekvenc smiselno 

podati utež, ki bi opredeljevala povprečno število uporabnikov na občino. Pri čemer naj se za 

število občin smatra tiste občine, ki skozi pisma o nameri zagotavljajo namenska omrežja na 

področju celotne Slovenije, ki pokrivajo vsaj 75 % področja RS. Na ta način, bi se ponudnike 

spodbudilo k učinkovitejši rabi, v memorandumu omenjene, naravne dobrine. 

 

  

 

S spoštovanjem, 

 

  

 

 

Tomaž Mavec, univ. dipl. inž. el. 

Pooblaščenec direktorja 

 

 

  
 

 


